

Call for Volunteers – Join the TRANSITION Team! (Deutsch)

Du hast Lust, hinter die Kulissen eines Filmfestivals zu schnuppern und Teil eines jungen, engagierten Teams zu werden? Du bist motiviert, zuverlässig und bereit, selbstständig zu arbeiten? Dann bist du bei uns genau richtig!

Das TRANSITION International Queer Minorities Film Festival thematisiert die Diversität von Minderheitengruppen innerhalb der LGBTIQ*-Community und findet von 9. bis 17. November 2017 bereits das 6. Mal in Wien statt (weitere Infos unter: www.transitionfilmfestival.com).

Aktuell suchen wir Volunteers, die das TRANSITION- Filmfestival ab September 2017 unterstützen wollen. Vor der Festivalzeit zählen Bürotätigkeiten im Festival-Office und Werbung zu deinen Aufgaben. Während des Festivals benötigen wir in folgenden Bereichen Unterstützung: Ticketverkauf, Saalkoordination, Gästebetreuung, Fotografieren etc. Abhängig von deiner Verfügbarkeit ist es natürlich auch möglich, nur vor oder nur während des Festivals mitzuhelfen.

Neben zahlreichen Filmen aus aller Welt, diversen Workshops zu verschiedenen Themen und vielen Partys, hast du als Volunteer die Möglichkeit Filmschaffende kennenzulernen und jede Menge wertvolle Erfahrungen zu sammeln.

Wir haben dein Interesse geweckt? Dann schick uns bitte deinen Lebenslauf und ein paar Zeilen über dich an: volunteers@transitionfilmfestival.com

Wir freuen uns darauf, dich kennenzulernen!

Call for Volunteers – Join the TRANSITION Team! (English)

You are interested in experiencing a film festival behind the scenes? You want to work in our young, dedicated team? You are motivated, reliable and you enjoy working independently? Then volunteering at TRANSITION is the right opportunity for you.

TRANSITION International Queer Minorities Film Festival showcases the diversity of minorities within the LGBTIQ* community and is going to take place for the sixth time in Vienna from 9 to 17 November (for more information, check out www.transitionfilmfestival.com).

We are currently looking for Volunteers who want to support the TRANSITION Film Festival from September 2017 on. Before the festival, your tasks include office work at the festival office and promotion. During the festival, we need help with the following: ticketing, cinema hall coordination, guest service, taking pictures, etc.

Depending on your availability, you can of course also help out only before or only during the festival.

As a volunteer, in addition to numerous international movies, various workshops on different topics and many parties, you will also have the possibility to meet filmmakers and gain a lot of valuable experience.

If you are interested, please send us an email with your CV and a few lines about you to: volunteers@transitionfilmfestival.com

We look forward to meeting you!